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INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

uprzejmie proszę o przekazanie dodatkowych informacji dotyczących spraw 

przedstawionych przez mieszkańców w czasie spotkania z Panem Prezydentem na „ Ławce 

dialogu” w Bieżanowie w dniu 27 listopada 2024 roku.  

 

Dzięki zaangażowaniu mieszkańców i KM Policji, udało się stworzyć koncepcję 

przejścia dla pieszych przez ul. Ks. Popiełuszki w dwóch miejscach. W tej sprawie ZDMK 

otrzymał korespondencję, sprawę konsultował inżynier ruchu. 

Sprawa jest pilna, bo chodzi o bezpieczeństwo m.in. dzieci przechodzących przez 

ulicę Ks. Popiełuszki w drodze do szkoły oraz wszystkich pozostałych mieszkańców 

odwiedzających Dwór Czeczów oraz wychodzących z kościoła. 

Wydawało się, że wszelkie trudności z lokalizacją przejść mieszkańcy mają już za 

sobą. 

Niestety od długiego czasu w tym temacie nic się nie dzieje. 

Proszę o informację czy i kiedy ZDMK zrealizuje inwestycje tak niewielką, a 

jednocześnie bardzo ważną ze względu na bezpieczeństwo? 

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 


